



## Apartments To Kastro

Das Haus mit seinen 8 Apartments liegt an der kleinen verkehrsberuhigten Straße im Kern von Damouchari. Zum Strand sind es 50m, der Parkplatz liegt außerhalb des Ortes in etwa 200m Entfernung.

Die Apartments sind geräumig und nett eingerichtet, sie haben eine Küchenzeile und allesamt einen Balkon mit Blick auf die Hafengebucht. Zwei Apartments haben einen zweiten Raum und sind für 4 Personen geeignet.

Zu den Apartments gehört eine Taverne mit gutem und schmackhaftem Essen und günstigen Preisen.

### Preise 2016 (Doppelzimmer)

April-Mai:	45€	Juni:	50€
Juli-August:	60€		
September:	50€ (bis 10.9.)	45€ (ab 11.9.)	

Frühstück kann für 5€ pro Person hinzugebucht werden. Preise für Zweizimmer-Apartments auf Anfrage.

**Kontakt:** gkrinakis@hotmail.gr • Tel.: +30 2426031404



## Apartments To Kastro

The house with its 8 apartments is located on the small pedestrian street in the center of the village of Damouchari. It is 50m to the beach, the parking is outside the resort in about 200m distance.

The apartments are spacious and nicely decorated, with a kitchenette and a balcony overlooking the harbor bay. Two apartments have a second room and are suitable for 4 persons.

Connected to the apartments there is a tavern with tasty food and reasonable prices.

### Prices 2016 (double room)

April-May:	45€	June:	50€
July-August:	60€		
September:	50€ (until 10.9.)	45€ (from 11.9.)	

Breakfast can be booked for 5€ per person.

Prices for two bedroom apartments on request.

**Contact:** gkrinakis@hotmail.gr • Tel.: +30 2426031404

